
FaU-møte – referat  2013-09-05

Tilstede: Aud(8 kl), Therese ( representant barnehagen), Sissel (lærerrepresentant), Eli (6 kl), 
Malin (Blåbær), Thomas (4kl), Line (10kl), Vala (4kl), Linda (2kl), Valeska (7kl), Gry (9kl). 

Gry ønsket velkommen. Ikke alle klasser har hatt foreldremøte enda og valgt nye 
representanter. 

Hva er FAU og hva gjør vi: Foreldrenes arbeidsutvalg med representanter fra alle klasser og 
avdelinger i barnehagen. Gjennom markeder og arrangementer samler vi sammen penger til 
en felles konto som det kan søkes om midler om. FAU er bindeleddet mellom skolen og 
elevene. Forskjellige klasser er ansvarlige for de forskjellige arrangementene. Møteinnkalling, 
saksliste og referat kommer i fredagsposten. Vi samarbeider med barnehagens SU.

Informasjon fra skolen: Elevtallet er økt fra 72 til 86 det siste året. Tre nye lærere er ansatt i år. 
Tysk og spesialundervisning, Eurytmi og sløyd/smie. Det er ansatt en vaktmester i 100 % 
stilling. Alle lærerne skal på lærerstevne 13. september så skolen stenger da. 
Satsningsområdene er friluftsliv, sirkus og mat og helse. Elevene driver kantina som en del av 
undervisningen. Hagebruk er også et satsningsområde. Skolen har fått 10000kr av 
fylkesmannen til hagebruk. Skolen ønsker å ta i bruk området på andre siden men har ikke 
planene klare enda. 

Informasjon fra barnehagen: Har nå 5 avdelinger som feirer 30 års jubileum i år. Det er 67 
barn, 22 ansatte, 2 hester og masse høner. Høstfest forberedes med henting av korn, opptak av 
store gulerøtter i kjøkkenhagen og besøk på Bergsmyrene gård. Barnehagen søker om ny 
styreleder i stiftelsen. Det er ønskelig med forslag på gode kandidater. Det er ønskelig med en 
med økonomisk innsikt. 30 års jubileet skal feires fredag 13. september med en markering i 
barnehagen kl.15.30.  Alle er velkomne.

Høstmarked: 8., 9. og 10. har begynt å fordele oppgavene seg imellom. Vil komme mere 
koordinering på foreldremøtene. Arbeidslistene vil komme i fredagsposten etter hvert. Det er 
et ønske om å få aktivisert ungdommene mere. Forslag om å bruke 8, 9 og 10 klassingene som 
Mikaelihjelpere. Foreldrerepresentantene i barnehagen har ansvaret for å henge opp de 
oppdaterte arbeidslistene i avdelingene. 

Tillitsgruppe: Deltagere ble diskutert på siste møte før sommeren. Gry har vært i kontakt med
noen av de som sto på den vedtatte lista. En har sagt ja. Gry fortsetter å kontakte de aktuelle 
og sender navnene over til skolen når de er klare.

Søknader: Barnehagen ønsker fortsatt å selge en andel i kaffemaskinen. Det er et tidligere 
vedtak på 15000kr. Barnehagen har ikke godtatt dette men FAU ønsker ikke å gå høyere. Det 
må avklares om det er et kjøp eller et sameie. En avtale må utarbeides en avtale om bruken og 
vedlikehold mm.

Søknad om støtte fra utegruppen på skolen til utarbeidelse av gangvei fra øvre og nedre 
ballplass kr 20000.  FAU ønsker at det også gjøres noe med skråningen fra Bjørnebær til hallen. 
I tillegg er det ønske om at skråningen tilpasses slik at det er mulig å sitte på. Dette er perfekt 
som tribuner for ballplassen. 

Søknad fra skolen og barnehagen til søppelhus til kr 35000. 

FAU er ikke beslutningsdyktige på dette møtet. Det er heller ikke tatt stilling til hvor mye av 
de oppsparte midler vi skal bruke i år. Det vil derfor ikke bli innvilget noen søknader. Det er 
ønske om at neste FAU møte vil være et budsjettmøte. 



Referat fra landsmøte til foreldreforbundet: Gry og Eli deltok på landsmøtet til 
Steinerskolenes foreldreforbund i månedsskifte mai/juni. Hovedtema var trivsel i skolen. 
Foreldrekontaktene skal være et bindeledd mellom klassen og skolen. Omdømmebygging og 
godt miljø henger sammen. Viktig å tenke gjennom hvilken rolle klassekontakten skal ha i 
samarbeidet med de andre foreldrene og skolen. Bevisstgjøring av egen rolle og ansvar er 
viktig. Ønske om å tenke gjennom dette til neste møte der det vil bli en samtale om emnet. 
Konflikt er ikke farlig hvis den blir løst. Blir det ikke løst blir den en verkebyll. 

Foredrag: Ønske om et foredrag i året i sammenheng med et foreldremøte. Dette vil 
gjennomføres i samarbeid skole, barnehage og FAU. 


